



## Mødereferat

Emne	Brugerrådsmøde
Dato / tid	3. maj 2018
Sted	VIP
Deltagere	Evald Andersen, Dan Nedensgaard, Jutta Hørlyck, John Sørensen, Ole Larsen, Lisbeth Mariegaard, Jeanet Barth, Hanne Berthelsen, Allan Holst
Afbud	-
Mødeleder	Hanne Berthelsen
Referent	Kate Nielsen

		Deadline	Ansvarlig
1.	<b>Velkommen til det nye Brugerråd</b> Jutta Hørlyck, John Sørensen og Ole Larsen blev valgt for en 2-årig periode. Lisbeth Mariegaard 1. Suppleant, Jeanet Barth 2. Suppleant valgt for 1 år. På valg i 2019 er Dan Nedensgaard og Evald Andersen og de 2 suppleanter. Alle blev præsenteret ved en runde.		
2.	<b>Hvad har været unikt i Aktivitetshuset i april måned?</b> Invitations til KL's Social- og Sundheds-konference i Aalborg, oplæg om knogletræning af instruktører, Hanne Berthelsen og Lisbeth Vang deltager.		
3.	<b>Godkendelse af sidste referat samt gennemgang af aktionspunkter</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Referat godkendt.</li> <li>• Da Poul ikke er i Brugerrådet længere, er Anegalleriet overdraget til Ole Larsen. Der skal være tilladelse til brug af foto.</li> <li>• Møde i Servicegruppen 25/5 kl. 13.30.</li> <li>• Undervisning af Bridgehold finder sted i løbet af efteråret. Bog + CD er 200 kr.</li> </ul>		Ole
4.	<b>Konstituering og fordeling af poster:</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Kasserere: Evald og Dan</li> <li>• FOL: Allan og Jutta</li> <li>• Arrangementsgruppe.: Jeanet</li> <li>• Besøgsmodtagegruppe: Lisbeth</li> <li>• Festudvalg: Evald</li> <li>• PR gruppe: Dan og Ole</li> <li>• Redaktioner: Ole</li> <li>• Sundhed og Velvære: Jutta</li> </ul> <b>Kontakt til aktivitetslederne:</b>		

	<ul style="list-style-type: none"> <li>• De kreative: Jutta</li> <li>• De tekniske: Ole</li> <li>• Motion og bevægelse: John</li> <li>• Spil: Evald</li> <li>• Studiekredse: Jeanet</li> <li>• Køkken / musik og dans: Hanne</li> </ul> <p><b>Skal BR have en formand eller skal det gå på skift?</b> Ingen formand - mødeledelse skal stadig gå på skift, suppleanter deltager i alle møder. Kate skriver fremover Brugerrådets indlæg til Væveren.</p>		
5.	<p><b>Vedtægter:</b> Lisbeth, Evald og Dan ser på vedtægterne endnu engang</p>		Dan/Evald/ Lisbeth
6.	<p><b>Tilbage melding fra:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Årsmødet:</b> Ros til Hanne for den flotte beretning</li> <li>• <b>PR-gruppen:</b> Frivillig fredag 24. august kl. 15. 00 på havnen 30 års jubilæum i 2019. Tekst og billeder rettes i samtlige foldere. Telt for Aktivitetshuset til Markedsdage, samt bod til julemarked. Der arbejdes videre.</li> <li>• <b>Arrangementsgruppen:</b> Program for efteråret er klart.</li> <li>• <b>Inspirationstur for Aktivitetsledere:</b> Husk at promovere "Vennerne". Stemning for tur i 2019. Dan arbejder på det.</li> <li>• <b>Guldornsgruppen:</b> Hanne, John og Lisbeth ser på det.</li> <li>• <b>Bevillinger fra fonde:</b> Hørenetværk 10.000 kr., Glemmer du: 30.000 kr. Opslag om fonde på Infoskærmen</li> <li>• <b>Plan over flugtveje og brandudstyr:</b> Tegning hænger på væggen ved elevatoren.</li> <li>• <b>Status for parkering:</b> Som forklaret til Årsmødet.</li> <li>• <b>Status lokaler:</b> Intet nyt. Afd. 9 har møde 17/5.</li> </ul>		Dan Hanne/John/ Lisbeth  ??
7.	<p><b>Eventuelt:</b> Inspirationstur for Brugerrådet. Bakkehuset i Vedbæk har inviteret, Hanne tager kontakt.</p>		Hanne

**Næste møde** torsdag den 7. juni kl. 8.30. Jeanet Barth mødeleder.

**Udestående punkter:**

- Forsikring af de frivillige
- 2020 Plan
- SWOT analyse
- Velux fonden - brainstorm til nye tiltag.

--o0o--